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Mestna četrt Radvanje 

Lackova cesta 43, 2000 Maribor 
tel. št.: +386.2.2201-849, e-pošta: 

mc.radvanje@maribor.si 

    

 
Številka: 0130-125/2020-8 
Datum: 05.10.2020 
 

Z A P I S N I K 
 

10. redne seje Sveta Mestne četrti Radvanje, ki je bila v torek, 29. septembra 2020 ob 17. 
uri v prostorih Mestne četrti Radvanje, Lackova c. 43, Maribor. 

 
 
Prisotni člani in članice Sveta (v nadaljnjem besedilu člani Sveta): g. Rajko Kotnik – predsednik 
Sveta,  g. Rudi Drevenšek, g. Jernej Muraus, g. Boštjan Jus, ga. Cvetka Rošker, ga. Ljuba Jančič, 
ga. Vlasta Cafnik in Milan Pukšič 
 
Odstotni člani Sveta: ga. Ana Vindiš (neopr.), ga. Natalija Ivnik Mlasko  (neopr) in g. Branislav 
Rajić 
 
 
D N E V N I    R E D :  
 

1. Otvoritev in ugotovitev sklepčnosti. 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda. 
3. Obravnava in potrditev zapisnika 9. redne seje. 
4. Pregled realizacije sklepov 9. redne seje . 
5. Pregled realizacije odprtih vprašanj pred, med in po »Korona krizi«. 
6. Pobuda svetnice MO Maribor in članice Sveta MČ Radvanje gospe Ljube Jančič. 
7. Participativni proračun MO Maribor v letih 2021 in 2022. 
8. Poročilo Odbora za informiranje. 
9. Predlog za novo članico Odbora za komunalo, promet in urejanje prostora. 
10. Pobude in predlogi. 
11. Razno. 

 
 

Ad 1/ 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

 
Predsednik Sveta MČ Radvanje, g. Rajko Kotnik, je pozdravil vse prisotne in se jim zahvalil za 
udeležbo. Na podlagi izpolnjene in podpisane liste prisotnosti je predsednik ugotovil, da je 
od 11 članov Sveta prisotnih 8 članov, kar zagotavlja obligatorno sklepčnost pri sprejemanju 
predlaganih sklepov.  
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Predsednik Sveta je obvestil člane Sveta, da je zaradi smrti člana Sveta gospoda Kokol Franca 
Svet samo še enajst članski. Gospod Kokol, kot predstavnik stranke SDS na listi stranke 
namreč nima naslednika.. 
 
 

Ad 2/ 
Obravnava in sprejem dnevnega reda 

 
Predsednik Sveta je prisotnim prebral predlagani dnevni red, ki so ga člani Sveta prejeli skupaj 
z vabilom. 
 
SKLEP 1/10 
na podlagi izida glasovanja (8 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH, OD  8 PRISOTNIH): 
Svet Mestne četrti Radvanje sprejme predlagani dnevni red. 

 
 
 

Ad 3/ 
 

Obravnava in potrditev zapisnika 9. redne seje  
 

 
SKLEP 2/10 
na podlagi izida glasovanja (7  ZA, 1 PROTI, 0 VZDRŽAN, OD 8 PRISOTNIH): 
Svet Mestne četrti Radvanje potrdi zapisnik 9. redne seje Sveta MČ. 
 
Predsednik Sveta je izpostavil mnenje pravne službe (po elektronski pošti so ga dobile vse 
članice in vsi člani Sveta), ki je potrdila pravilnost postopka ukinitve Odbora za kulturne in 
druge prireditve. S tem se ni strinjal g. Drevenšek, ki je napovedal angažiranje odvetnika.  
 
   

Ad 4/ 
Pregled realizacije sklepov 9. redne seje  

 
Sklep 3/9 Pošta na Pohorski 
S 1.12.2020 bo ta poslovalnica Pošte začela delovati kot pogodbena pošta. Pošta RS je 
namreč sklenila pogodbo s podjetjem Bruc d.o.o., lastnik g. Rolando Vrecl, ki bo poleg 
poštnih storitev opravljalo še druge, pretežno trgovske storitve. 
 
Žal na občini  nismo uspeli prodreti s predlogom, da bi Zavod za turizem Maribor ustanovil 
TIC Radvanje, ki bi deloval v prostorih pošte in prevzel dogovorjene poštne storitve. To bi 
bila, po našem mnenju, najboljša rešitev. 
 
Po zagotovilih Pošte RS in pogodbenika Bruc d.o.o. se za krajane Radvanja glede poštnih 
storitev stanje ne bo spremenilo. 
 
Sklep 4/9  Zahteva, da župan skliče zbor krajanov ostane v veljavi.  



 3 

 
Sklep 8/9 Z odpisom osnovnih sredstev je bil prostor, namenjen RK, izpraznjen. 
Prostor bo aktiviran takoj, ko bo izvedena odstranljiva ovira na stopnicah. 
 

 
 

Ad 5/ 
Pregled realizacije odprtih vprašanj pred, med in po »Korona krizi« 

 
Na začetku 5. točke je član Sveta g. Rudi Drevenšek zaradi nujne zadeve zapustil sejo Sveta 
MČ. 
 

 Zbiralnik – zadrževalnik padavinske vode 
Dne 26.8.2020 je bil, na pobudo g. Boštjana Štuheca, UKPP MOM  in  odgovornega 
projektanta g. Iztoka Čuješa, VGB Maribor d.o.o., sestanek s krajani Radvanja na posesti 
katerih, naj bi, na osnovi pripravljenega projekta, stal razbremenilnik in naj bi potekala 
služnostna pot. 
Iz priloženega zapisnika je razviden zaključek sestanka, na katerem so prizadeti krajani 
nasprotovali projektu. Po informacijah iz UKPP (g. Štuhec) projektant zaradi  odklonilnega  
stališča krajanov projekt spreminja. 

 
 

 Streliška cesta 
S prenovo je Streliška cesta dobila lepši in bolj funkcionalen  videz. Se je pa pri prenovi 
pozabilo na prehod za pešce s signalnimi lučmi. Ta prehod je nastal na osnovi enega izmed 
izglasovanih projektov PP iz leta 2015. Po kritični razpravi gospoda Jusa in gospe Cafnik, in 
tudi drugih, je bil sprejet  
SKLEP 3/10 
na podlagi izida glasovanja (7  ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN, OD 7 PRISOTNIH): 
Prehod  se mora vrniti, tako, da je v celotni širini dvignjen in opremljen s signalnimi lučmi. 
Streliška pa od križišča z Ul. Pohorskega odreda do krožišča z Radvanjsko postane cona 
umirjenega prometa z maksimalno hitrostjo 40 km/h.. 
 

 Južna obvoznica 
Podpredsednik Sveta g. Pukšič Milan je pridobil informacije na Direkciji za ceste v Ljubljani, 
da južne obvoznice še nekaj let ne bo. 
SKLEP 4/10 
na podlagi izida glasovanja (7  ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN, OD 7 PRISOTNIH): 
Svet se ponovno obrača na svojega člana g. Rajića, da kot poslanec državnega zbora 
pridobi informacije kdaj se bo južna obvoznica dejansko zgodila. 
 

 Prometnica skozi Borovo vas 
Zapisniku je priložen Zapis ogleda prometnice iz katerega izhaja kako in kdaj se bo MOM 
lotila rešitve tega prometnega problema. 
SKLEP 5/10 
na podlagi izida glasovanja (7  ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN, OD 7 PRISOTNIH): 
Vodstvo Sveta MČ bo pozorno spremljalo realizacijo dogovora. 
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 Stanovanjska gradnja S 25 ob Zvezni ulici 
Za dne 1.10.2020 je sklican sestanek vseh vpletenih deležnikov v zvezi z gradnjo 
stanovanjskega naselja, investitorja GH Global, ob Zvezni ulici. 
SKLEP 6/10 
na podlagi izida glasovanja (7  ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN, OD 7 PRISOTNIH): 
O zaključkih sestanka bo Svet spregovoril na svoji naslednji seji. 
 

 Ureditev ribnika zahodno od vzpenjače in njegove okolice 
Na osnovi podatkov Vodnega gospodarstva Drava, g. Ferme, da gre za lastništvo MOM, smo 
uspeli, da je urejanje zelenih površin pod ribnikom prevzela Snaga. 
SKLEP 7/10 
na podlagi izida glasovanja (7  ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN, OD 7 PRISOTNIH): 
MČ si bo prizadevala, da MOM odstrani mulj, ki se kopiči v ribniku in tako omogoči pretok 
potoka, ki priteče iz Pohorja.  
 

 Fontana na Radvanjskem trgu 
To je eden prvih projektov, ki so ga krajani izglasovali v okviru pilotnega projekta PP 
Radvanje 2015. Projekt je bil skupaj z ureditvijo Radvanjskega trga zajet v občinski proračun 
za leto 2016 in še enkrat v proračun za leto 2019.  
Torej gre za izvedbo občinskega projekta zato ni osnove, da bi MČ, ki pa tako nima  denarja, s 
svojimi sredstvi sodelovala pri njegovi realizaciji. 
SKLEP 8/10 
na podlagi izida glasovanja (7  ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN, OD 7 PRISOTNIH): 
Svet MČ vztraja na realizaciji projekta Fontana, ki ga mora, kot zavezo iz izglasovanega PP 
2015, realizirati MOM. 
Predsednik Sveta MČ pripravi za Ljubo Jančič, članico Mestnega sveta, na to temo 
svetniško vprašanje. 
 

Ad 6/ 
Pobuda svetnice MO Maribor in članice Sveta MČ Radvanje gospe Ljube Jančič 

 
Svetniško vprašanje  ge. Ljube Jančič na 14. Seji MS MOM, 22.06.2020 s katerim je bila dana 
pobuda županu za sklic zbora krajanov MČ Radvanje in odgovor kabineta župana. 
 
Odgovor s strani kabineta  ne odgovarja na bistveno vprašanje in sicer: 
Kdaj bo župan odgovoril na vsa pisma, ki jih je MČ Radvanje naslovila na njega, predvsem 
pa kdaj si bo župan Arsenovič  vzel čas in se z vodstvom MČ pogovoril o vseh problemih, ki 
težijo krajane in o katerih ga je vodstvo MČ v številnih pismih in elektronskih poročilih 
opozarjalo. 
 

Ad/7 
Participativni proračun MOM v letih 2021 in 2022 

 
Predsednik Sveta je člane seznanil z aktivnostmi v zvezi s pripravami na PP 2021 in 2022 in 
navedel cel kup nesmislov, ki izhajajo iz pripravljenih dokumentov (višina sredstev, 
oblikovanje območij, nepripravljeni kriteriji, ni garancije za realizacijo, brez navedbe stroškov 
celotnega projekta itd.). Po razpravi je Svet MČ sprejel 
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SKLEP 9/10 
na podlagi izida glasovanja (7  ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN, OD 7 PRISOTNIH): 
Glede na pogoje, ki so nedorečeni in nesmiselni MČ Radvanje tako dolgo ne gre v PP, ki se 
pripravlja, dokler ne bodo realizirani izglasovani projekti iz pilotnega projekta PP Radvanje 
2015. 
 

Ad/8 
Poročilo Odbora za informiranje 

 
Svet se je seznanil z zapisnikom 5. seje Odbora za informiranje (v prilogi) in podprl 
opredelitve Odbora - ime glasila, obseg in velikost, vsebinska zasnova, fotografije starega in 
novega Radvanja. 
 

Ad/9 
Predlog nove članice Odbora za komunalo, promet in okolje 

 
SKLEP 10/10 
na podlagi izida glasovanja (7  ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN, OD 7 PRISOTNIH): 
Svet je na predlog predsednika Odbora za komunalo, promet in okolje g.. Milana Pukšiča 
potrdil novo članico Odbora gospo Marijano Kores, upokojeno gradbeno inšpektorico. 
 

Ad/10 
Pobude in predlogi 

SKLEP 11/10 
na podlagi izida glasovanja (7  ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN, OD 7 PRISOTNIH): 
Poda se ovadba  proti neznanemu storilcu v zvezi s, po našem mnenju, namernim 
uničevanjem Radvanjskega dvorca. Ovadbo pripravi podpredsednik Sveta g. Pukšič in jo 
potrdi Svet na dopisni seji. 
 
SKLEP 12/10 
na podlagi izida glasovanja (7  ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN, OD 7 PRISOTNIH): 
V proračun MČ za leto 2021 odpre PP vzdrževanje javnih poti-letno in zimsko, saj MČ 
Radvanje do sedaj te PP ni imela. MČ Radvanje ima na svojem teritoriju kar nekaj cest, 
katere bi bilo potrebno vzdrževati. 
 
SKLEP 13/10 
na podlagi izida glasovanja (7  ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN, OD 7 PRISOTNIH): 
Svet MČ Radvanje zahteva od Snage, da se odvoz mešanih odpadkov opravlja vsakih 14 
dni. To še posebej velja za mesec december in za večstanovanjske zgradbe, zlasti na 
Borštnikovi ulici. 
 
SKLEP 14/10 
na podlagi izida glasovanja (7  ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN, OD 7 PRISOTNIH): 
Svet MČ daje podporo ohranitvi koče na Trikotni jasi, s tem, da se investitorju omogoči čas 
za pridobitev vseh dovoljenj, ki so za obratovanje koče potrebna.  
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Ad/11 
Razno 

 
Ker pod točko Razno ni bilo razprave, predsednik Sveta MČ zaključi sejo. 

 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 

Zapisal:   
Rajko Kotnik  Rajko Kotnik 

Predsednik Sveta MČ 
Radvanje  

 predsednik Sveta MČ Radvanje 

 
 
 
 
 
 


